
 

 

Spørsmål fra FrP – HSK møte 27.11.13 

I HSK møtet i september stilte Grünerløkka FrP spørsmål vedr. veggelus og kakerlakker som 

skulle sendes til Bolibygg Oslo KF. 

I oktobermøtet i HSK ble det opplyst muntlig at bydelen ikke hadde fått svar fra Boligbygg 

Oslo KF fremdeles og at purrebrev om saken også var sendt. 

Begge brev ble sendt komiteen til orientering. 

Undertegnede har erfart at etter egen kontakt om saken til FrPs bystyregruppe har bydelen 

fått svar fra Boligbygg Oslo KF. 

Der legger man ”ansvaret” på bydelens hjemmetjeneste apparat i en noe ullen fremstilling, 

som kan gi grunn til bekymring. 

Spørsmål:  

Har bydelen nå fått svar fra de tjenestestedene som ble ”ansvarliggjort” fra Boligbygg Oslo 

KF om rutiner og/eller deres reaksjoner? 

Fremlegges eventuelle svar(ene)  til HSK møtet i dag 27.11.13? 

Har bydelen planer om å ha videre korrespondanse med  Boligbygg Oslo KF om denne 

saken? 

 

Wenche Olafsen 

Medlem HSK 


